



CareStyle 9

BRAUN

智慧呈現 超凡熨燙

旗艦級壓力式蒸氣熨斗

A masterpiece of smart innovation

自動除垢・蒸氣自動釋出
AutoClean • AutoSteam



CareStyle 9

智慧呈現 超凡熨燙

A masterpiece of
smart innovation



蒸氣自動釋出

Auto Steam Technology

熨斗手柄內置自動蒸氣技術，能感應熨斗的任何方向移動，並隨即自動釋出精準蒸氣，無需手動按下按鈕

The advanced technology within the iron's handle, senses the movements of your iron in any direction and automatically releases the ideal amount of steam without the need to press a trigger.

自動除垢

AutoClean Technology

創新功能，可自動辨識需要除垢的時機，並在短短2分鐘內完成，讓您輕鬆無憂。高出100%的除垢效果*，確保熨斗持久保持最佳性能

This innovative new technology recognizes when descaling is needed and automatically performs it for you, hassle-free in just over 2 minutes! Take advantage of 100% more effective descaling* for long-lasting top performance.

*與Braun CS1比較 vs Braun CS1



世界首創 FreeGlide 3D 技術

The world's first FreeGlide 3D soleplate

獨特的曲線尾部設計底板，不需因鈕扣或衫袋而轉換熨斗的方向，令熨燙變得更輕鬆方便

Glide backwards over any obstacles like buttons and pockets without getting stuck.



**9 巴
750 克/分鐘
特強蒸氣輸出**
9 Bar 750 g/min
Powerful Steam Shot

**190 克/分鐘
蒸氣輸出
190 g/min
Constant Steam**

**2700W
功率 Power**

殺滅>99.99% 病毒及細菌

Kills up to 99.99% of viruses and bacteria¹

有效消毒同時不會破壞衣物纖維，改善衛生狀況並去除異味*

Eliminate in seconds more than 99.99 % of bacteria and viruses from your clothes and home textiles. Simply steam away and enjoy a clean environment.*

*獨立實驗室測試。使用iCare 模式於棉質物料來回燙作測試。(5cm/sec)

*Independent laboratory test. 2 dots setting on cotton fabric.

Back and forth ironing (5 cm/sec).

Eloxal Plus 底板

Eloxal Plus Soleplate

Eloxal Plus 底板比不鏽鋼堅硬達2倍*，而且具備非凡滑動性，可向後滑動，令熨燙過程更快速

The unique Eloxal Plus soleplate provides extraordinary glideability to accelerate the ironing process. You can finish ironing quicker than even before. 2x harder than stainless steel.*

*外部實驗室測試，與 AISI 304 作比較

*External laboratory test, compared to AISI 304.



智慧呈現 一指操控

Intelligent And Intuitive
Digital Control For
Ultimate Convenience

iMode OLED 技術

iMode OLED Technology

iMode操作顯示器讓所有熨燙模式盡在您指尖控制之內。

只需輕觸按鈕，即可從6種設定中選擇最適合的模式

The smart iMode selector guides you through the ironing process, providing information and allowing you to choose from 6 settings with a simple tap.



AutoSteam 平熨•掛燙 Flat Ironing and Vertical Steaming

強大持續蒸氣，垂直蒸燙窗簾或平熨衣物都能得心應手
Fast and easy touch-ups without an ironing board.
Use the steam shot vertically for quick refreshing of
slightly wrinkled clothes and curtains.



Eco

節省超過55%的能源*，而不會影響出色的
熨燙效果

Up to 55% energy saving* without
compromising on great results

*與Turbo模式比較 Compare to Turbo mode



Turbo

利用最大的蒸氣量及更高的溫度，即使是最
頑固難熨的皺褶也能迅速熨平

Maximum steam performance for the
toughest creases.



Boost

以此模式可以最高蒸氣力度持續熨燙15分鐘
With this setting you can iron with
maximum steam during 15 min.



iCare

以安全熨衣溫度保護衣物，減少費時的加熱
或降溫時間，令熨燙變得更快更容易

Protects your clothes with a safe
temperature. Faster, easier ironing.



4星人體工學認證熨斗*

4-star ergonomics certified iron*

提供極致舒適及輕鬆熨燙體驗。其獨特的開放式把手採用最佳角度設計，減少手腕壓力，提供更加舒適的熨燙體驗

Ergonomics certified iron for maximum comfort and effortless ironing*. The unique open handle features an optimal angle for reduced wrist stress, proving a more comfortable ironing experience.

*榮獲ErgoCert 認證

*Ergonomics Certifying Institute, recognized by Accredia



免調較安全熨衣溫度

Safe on garment

iCare 技術能自動設置及確保以理想溫度保護各種物料，達至完美熨燙效果，同時減少繁瑣的操作，讓您更安心使用

iCare technology sets the perfect temperature for every fabric with no setting required. It ensures perfect results with less effort and guarantees smart textile protection.

2公升可拆式 特大水箱

Extra large 2 L water tank

可拆式設計和特闊的注水開口，使加水更快捷容易，特大水箱讓你可以一次過熨燙大量衣物

Easy to refill, transport and store. Fewer interruptions for refilling, which makes ironing faster.



CareStyle 9
壓力式蒸氣熨斗
IS9090BK



規格 Specification

壓力(巴) Pressure [bar]	9
功率(瓦) Power (W)	2700
噴射蒸氣輸出(克/分鐘) Powerful Steam Shot (g/min)	750
蒸氣輸出(克/分鐘) Continuous Steam (Max) (g/min)	190
底板物料 Soleplate Material	Eloxal Plus + FreeGlide 3D
蒸氣自動釋出 Auto Steam	•
自動除垢 Auto Clean	•
可拆式水箱容量(升) Water Tank Capacity (L)	2
平熨及掛燙 Horizontal & Vertical Ironing	•
免調較安全熨衣溫度 iCare Safe on Garment	•
人體工學 Ergonomics Certified	•
安全鎖 Safety Lock	•
自來水適用 Tap Water Applicable	•
電線長度(米) Cord Length (m)	1.96
尺寸(深X闊X高) 不連熨斗/連熨斗 Dimension (cm) (W x D x H)	28 x 21.5 x 47.5
重量(公斤) Weight (kg)	1.1

規格設計如有變更，恕不另行通知

BRAUN

De'Longhi Kenwood A.P.A. Ltd.

www.braunhousehold.com/en-hk



Braun 生活美學



braunhousehold

客戶服務熱線

香港 +852 2237 1313

澳門 +853 2826 0302

De'Longhi Group HK eShop

<https://www.idelonghi.com.hk/>